Planning for successful  Terminal Services deployment depends in large part on having a good idea of how you are going to use the product. That plan of use has an impact on the proper hardware for the job; the proper network hardware and software configuration, and the proper licensing scheme. A successful deployment plan involves people with an understanding of the business purposes for the deployment, as well as the technical capabilities of the hardware.
You must also be conscious of your domain configuration. If your network is a “native” Windows 2000 domain using Active Directory, you have some additional features  available, although Terminal Services will also run on a Windows NT 4.0 domain or even a workgroup.

A Terminal Services server can require anywhere from a minimal to high-end capacity of the network and the server itself, depending on the applications that users run and how many users there are per server. Review the requirements for your applications and what your consider to be acceptable performance.
In some cases, Terminal Services will turn out to be inappropriate solution. Your specific needs for a Terminal Services installation is something only you can calculate, but I’ll give you some guidelines to follow to create a feasible plan.

Finally, licensing in Windows 2000 Terminal Services is different than for conventional Windows 2000 Server access, and can be complex. You must consider licensing issues before deployment, because they can have a big impact on your costs.

Планирование успешной установки Terminal Services зависит большей частью от того, насколько хорошо Вы понимаете как собираетесь пользоваться продуктом. Этот план влияет на выбор подходящего аппаратного и сетевого оборудования для работы, на конфигурацию программного обеспечения и на порядок предоставления прав доступа. Чтобы  план установки оказался успешным, к его разработке привлекают людей, понимающих цели установки с точки зрения бизнеса так же хорошо, как и технические возможности аппаратного обеспечения

К тому же Вы должны знать конфигурацию Вашего домена. Если Ваша сеть является «родным» доменом Windows 2000, использующим Active Directory, то Вам доступны дополнительные возможности, хотя Terminal Services  также будет работать и с доменом Windows NT 4.0 или даже с рабочей группой.

В зависимости от количества запущенных приложений и количества пользователей, подключенных к серверу загрузка сети и самого сервера Terminal Services может меняться от минимальной до максимальной. Изучите требования, предъявляемые к Вашим приложениям и определитесь, какие из них должны работать.

В некоторых случаях Terminal Services  будет отключаться, если не найдет соответствующего решения. Только Вы можете просчитать свои особые требования, которые потребует специфика Вашей работы, к установке Terminal Services, но мы дадим Вам рекомендации, руководствуясь которыми ваш план установки будет жизнеспособен.

И, наконец, лицензирование в Windows2000 Terminal Services отличается от традиционного доступа в  Windows 2000 Server и может быть сложным. Вы должны оценить лицензионное соглашение перед установкой, так как оно может оказать большое влияние на цену продукта для Вас.
